
МІНІСТЕРСТВО ОСВІТИ І НАУКИ УКРАЇНИ 

ВІДОКРЕМЛЕНИЙ СТРУКТУРНИЙ ПІДРОЗДІЛ  

«КИЇВСЬКИЙ ТОРГОВЕЛЬНО-ЕКОНОМІЧНИЙ ФАХОВИЙ КОЛЕДЖ 

ДЕРЖАВНОГО ТОРГОВЕЛЬНО-ЕКОНОМІЧНОГО УНІВЕРСИТЕТУ» 
 

Протокол № 8 

засідання органу студентського самоврядування (старостату) 

11.03.2024                                                                                                               м. Київ 
 

Голова ОСС                                                                       Неоніла ЦАЛКО 
 

Присутні: заступник директора з НВР Галина СУХОВА, завідувачі відділень: 

Наталія ДУДКА, Ганна КРИЖНА, Тетяна ОСАДЧА, практичний психолог Олена 

КОНОВАЛОВА, старости академічних груп у кількості 45 осіб. 
 

Порядок денний: 

1. Про резильєнтність: стратегію виживання в умовах гібридних загроз. 

Доповідає: практичний психолог  

Олена КОНОВАЛОВА 

2. Про анкетування здобувачів освіти щодо задоволення формами і методами 

навчання. 

                                                                               Доповідають: завідувачі відділень 

3. Різне. 
 

Хід роботи: 

1. Слухали: Про резильєнтність: стратегію виживання в умовах гібридних загроз. 

Виступила: практичний психолог коледжу Олена КОНОВАЛОВА, яка розкрила 

сутність поняття «резильєнтність». Зауважила, що це психологічна стійкість, 

здатність протистояти невдачам і відновлюватися після них. Люди, які зберігають 

спокій у стресових ситуаціях, мають резильєнтність.  

Надала поради, як плекати в собі резильєнтність та наголосила, що під 

керівництвом психолога можна підвищити свою резільєнтність та покращити 

психічний стан. 

 Запропоновано прийняти інформацію до відома та поширити серед здобувачів 

освіти. 

Голосували:  

«за» – 51         «проти» – немає   «утримались» – немає 
 

Постановили: 1. Прийняти інформацію до відома. 

2. Розповсюдити інформацію серед здобувачів освіти 

академічних груп. 
 

2. Слухали: Про анкетування здобувачів освіти щодо задоволення формами і 

методами навчання. 

Виступили: завідувачі відділень Наталія ДУДКА, Ганна КРИЖНА та Тетяна 

ОСАДЧА, які зауважили на необхідності проходження здобувачами освіти всіх 

курсів анкетування з метою виявлення задоволеності формами та методами 

навчання. Акцентували увагу на термінах проходження анкетування. 

 Запропоновано прийняти інформацію до відома, поширити серед здобувачів 

освіти, взяти участь в анкетуванні у встановлені строки. 

Голосували:  

«за» – 51         «проти» – немає   «утримались» – немає 
 



Постановили: 1. Прийняти інформацію до відома. 

2. Розповсюдити інформацію серед здобувачів освіти. 

3. Взяти участь в анкетуванні у встановлені строки. 
 

3. Різне. 
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